
Protokół nr 29/2016
 posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń
z dnia 09/05/2016

Komisja Komunalna rozpoczęła się o godz . 18.35
Przewodniczący stwierdził prawomocność posiedzenia, quorum.
Obecność zgodnie z listą obecności (zał. nr 1)
Nieobecni byli Radny Bielawski i Izydorski

Ustalony porządek obrad Komisji Komunalnej.

1. Otwarcie posiedzenia
2. Wnioski mieszkańców I informacja Burmistrza
3. Wspólnie KK z KOŚ - Uchwała w sprawie zmiany planu gospodarki nisko-

emisyjnej
4. Opinia w sprawie wniosku o zwiększenie środków własnych w ramach konkursu 

WRPO - zrównoważona mobilność miejska
5. Wniosek o zmianę planu finansowego wydatków
6. Wnioski radnych oraz zaległy WO.0005.62016 z 12/03/2016 zagospodarowanie 

działki 217 narożnik ul. Sobieskiego i Łącznej
7. Wolne głosy i wnioski
8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia KK27 i 28 z 11/04/2016 oraz 18/04/2016

Ad. 1
Przewodniczący Górecki otworzył posiedzenie, przywitał gości.

Ad. 2 
Nie było wniosków mieszkańców.

Ad. 3 
Z-ca Burmistrza Michał Popławski rozwinął temat w ramach poddziałania 3.3.1. 
Poruszano tematy; plan mobilności miejskiej, system ITS , plan gospodarki nisko-emisyjnej.
Głos zabrał zaproszony gość Pan Hubert Igliński, pracownik UE. Pan Igliński przygotował 
dokument „Plan Zrównoważonej Mobilności Miejskiej” omówił zasadnicze kwestie związane z 
Planem Gospodarki Miejskiej min. wymiana taboru autobusów, przemieszczenie się środkami 
innymi niż prywatne auta (rower, transport kolejowy - rozbudowa dworca i infrastruktury). 
Poruszano tematy połączenia NCL z dworcem PKP poprzez usprawnienie połączeń 
autobusowych, rowerowych.
Przedstawiono problem dowożenia dzieci na krótkich odcinkach, wprowadzenie strefy „tempo 30” i 
inne rozwiązania w celu upłynnienia ruchu, omówiono modernizację przystanków autobusowych 
także pod kątem osób z problemami ruchowymi, edukacji. 
Z-ca Burmistrza Popławski dodał, że nasz wniosek w ramach WRPO zawiera większość 
omawianych przez Pana Iglińskiego.

Radny Izydorski przybył na posiedzenie KOŚ i KK o 19.35



Radny Samulczyk miał uwagi dot. niewystarczającej częstotliwości kursowania pociągów i w 
związku z tym możliwości komunikacji z aglomeracją  zastrzeżenia dot. ograniczenia prędkości do 
30km/h, możliwości wybudowania dróg rowerowych.

Głosowanie:
za 10
przeciw 0
wstrzymało się 0 
Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 4
Z-ca Burmistrza omówił aspekty zastosowania trybu bezprzetargowego (Inhouse) i wybrania spółki 
miejskiej Komlub i ograniczenie możliwości wpuszczenia innej firmy na luboński rynek usług 
komunalnych.
W sprawie zaopiniowania WRPO Burmistrz Popławski wyjaśnił kwestię możliwości  rozliczenia 
VAT-u przy zakupie autobusów dla Translub-u poprzez spółkę i zawiązane porozumienie/umowę z 
Miastem Luboń.
Zwiększenie budżetu jest związane z koniecznością udokumentowania całej potrzebnej kwoty na 
rzecz Translub-u na dokumentach (VAT możliwy do rozliczenia musi być także ujęty). 
Mateusz Olejniczak z UM wyjaśnił trudności w składaniu wniosku - projekt jest o zasięgu 
wojewódzkim, musi posiadać wiele elem. wpływających na obniżenie CO2. 
Zmiana 703tys/zł (VAT) + 30tys/zł należy dołożyć do systemu ITS. 
Za sumę ok. 350tys/zł założono kompleksową wymianę sterowników i innych elem. w celu 
usprawnienia ruchu na Żabikowskiej w rejonie Lubonianki.
Burmistrz Popławski wyjaśnił, że konieczne jest uzyskanie faktury na Translub by mieć możliwość  
odliczenia VAT-u. Spółka nie konsumuje tych środków, są one konieczne do udziału w konkursie.

Głosowanie:
za 10
przeciw 0
wstrzymało się 0 
Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 5
Burmistrz Popławski wyjaśniał powiązane kwestie, zwiększenie o 10tys. wydatków, 53tys. na 
chodnik przy Cmentarzu przy ul. Cmentarnej wg kosztorysu inwestorskiego. Zmniejszenie kwoty o 
25tyś/zł na budowę przystanku wodnego.
Radny Samulczyk dopytywał o zał. działu 700 - błąd zaznaczono jako autopoprawkę.

Głosowanie:
za 9
przeciw 0
wstrzymał się 1
Zaopiniowano pozytywnie.

Ad. 6
Zaległy wniosek Ryszarda Czajkowskiego WO.0005.6.2016

KK podtrzymuje stanowisko Burmistrza z dnia 08/02/2016 i utrzymuje pozytywną opinię dot. 
utrzymania warunków zabudowy zgodne ze studium uwarunkowań przestrzennych.



Głosowanie :
za 10
przeciw 0
wstrzymało się 0 

Ad. 7

Radny Okupniak podziękował za uporządkowanie terenu w okolicach Nad Żabinką, ale na 
narożniku Wiosennej i Szkolnej pozostał gruz do uprzątnięcia.
Kolejne zapytanie dotyczyło planowania budowy kanalizacji w ul. Solskiego? 
Burmistrz Popławski sprawdzi ale uważa, że właścicielem jest miasto co potwierdzili mu 
pracownicy UM.
Radny Okupiak pytał o odbiór ścieżki przy Stawie Edy i kto był inspektorem nadzoru ( w rejestrach 
umów nie wpisywane są takie informacje) i kto i jak często opróżnia kosze na śmieci. Radny 
Okupniak zgłosił ruchome barierki, przypomniał temat krzywo założonych krawężników wokół 
Stawu Edy.
Pan Burmistrz Popławski - wykonany był odbiór tej ścieżki, dodatkowe informacje Burmistrz 
przekaże radnemu telefonicznie po ich sprawdzeniu. Kosze opróżnia Komlub.
Radna Franek prosiła aby podczas opróżniania koszy pracownicy Komlubu sprzątali wokół koszy 
np. na Sobieskiego.
Radna Franek pytała czy w okolicy Intemarche ma powstać myjnia i stacja benzynowa?
Burmistrz Popławski - właściciele nieruchomości złożyli wniosek o zmianę przeznaczenia terenu i 
możliwe, że chodzi o ich przeznaczenie pod myjnię.

Radny Dworaczyk opuścił spotkanie KK o 20.40

Ad. 8
Przyjęcie protokołu KK 27/2016 z 11/04/2016
za 9
przeciw 0
wstrzymało się 0
Protokół przyjęto.

Przyjęcie protokołu KK 28/2016 z 11/04/2016
za 9
przeciw 0
wstrzymało się 0
Protokół przyjęto.

KK zakończyła pracę o godz. 20:54

Przewodniczący                                                                                                 Sekretarz


